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  Under 2015 hoppas vi delta i stort och smått. Bygdens och länets utveckling är viktiga 

frågor. Ervalla sockens 600 års jubileum är något som ska uppmärksammas på olika sätt 

eftersom vi ingår i den. Flera dagar är planerade för detta firande och Järle marknad kommer 

ha något speciellt för att uppmärksamma detta. Någon form av skördemarknad siktar vi på då 

det var succé förra året. 

 

Sen har vi gångbron, denna maratonfråga. Men som kräver mer pengar och resurser än vad vi 

har. Även om vi fått pengar från den insomnade Lilla Mons bygdegårdsförening. Vi försöker 

ta kontakt med kommunen vilket inte är lätt och hittills är signalerna därifrån negativa.  

 

En busskur vill också  ha, antingen om vi kan få via kommunen eller om vi får snickra själva! 

 

Aktiviteter för Hållbara Järle räknar vi med ska fortsätta och utvecklas. Det är ett spännande 

projekt med odlingarna vid stationen, kurser, samordnade köp av ekologiskt närproducerat 

med mera. 

 

Underhållande aktiviteter som musikaftnar, kasperteater siktar vi på att anordna. Och utnyttja 

Järlegården till detta och annat. Vi skulle gärna se att uthyrningen av Järlegården ökade så vi 

kunde täcka utgifterna vi har för byggnaden. 

 

Att hålla caféet igång gick ju ifjol. Ny utmaning i år där vi kanske ändå har en lösning i sikte 

även i år. Vi vill ju ha en välbesökt station och hantverksmagasin. 

 

 

Medlemsantalet har vänt uppåt något och vi fortsätter att försöka värva fler medlemmar 

 

Styrelsen Järle Byalag. 


